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To: 5.1.28

IE EEC vm
From: 51.2e

Sent: Sun 3/21/2021 1:02:45 PM

Subject: RE: Vaccinatiebewijs - data kwaliteit CIMS

Received: Sun 3/21/2021 1:02:46 PM

Dag je kunt mij voorlopig blijven benaderen, want ik onderhoud ook het contact met

RRStvorming wordtprojectgroep BES/CAS en ik moet ervoor zorgen dat de v/h geanonimiseerde data tot beslui

gebracht.

Groet,

trom: EXEC] ERE EIEN + >

Sent: vrijdag 19 maart 2021 17:42

To: EH EAEEE.
Subject: RE: Vaccinatiebewijs - data kwaliteit CIMS

Dank voor je reactie, helder.

Voor nu hebben we aan VWS doorgegeven dat het RIVM niet kan helpen in de ontsluiting van de

vaccinatiegegevens van de CAS BES eilanden. Ik blijf graag op de hoogte van de ontwikkelingen op dit gebied.
neemt deel aan de stuurgroep registratie, als ik regelmatig bij hem informeer, hebben we dan de

laatste informatie of kan ik het beste regelmatig even bij jou inchecken hiervoor? Ik probeer zo veel mogelijk de

juiste routes te bewandelen om mensen niet te veel tot last te zijn.

Prettig weekend.

Groeten,

rivm.nl

Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu

Programma Covid-19 vaccinatie

Sent: vrijdag 19 maart 2021 15:31

To: EXE INEREDN-IEEEDov n 11>
Subject: RE: Vaccinatiebewijs - data kwaliteit CIMS

Dag JEEZ sorry dat het even naam voordat ik deze mail van jou beantwoord.

Zie mijn antwoorden bij jouw vragen.

Groet,

From: EES IESEZIN -IIEEEDI= vm. >
Sent: woensdag 17 maart 2021 15:09

To: EXE] ERI)JERE© civ i>
Subject: RE: Vaccinatiebewijs - data kwaliteit CIMS



1273410

Hallo [ERED
Hartelijk dank voor deze verschillenanalyse, erg helder.

Ik vraag me twee dingen af:

1. Als ik het goed lees worden de vaccinatie gegevens van de CAS BES eilanden nog niet in CIMS verwerkt,
maar kunnen geanonimiseerd worden uitgelezen uit BRBA. Is de reden dat deze data anoniem is, gerelateerd
aan een juridische grondslag of heeft dit technische redenen? Kan ik hieruit concluderen dat CIMS geen

vaccinatiegegevens kan ontsluiten voor mensen woonachtig op de CAS BES eilanden? Is dit een tijdelijk
probleem of zal dit zo blijven?

ReactiefBJCAS heeft aangegeven geen gegevens te willen verstrekken aan RIVM, dus dan blijft de geanonimiseerde
datastroom over. Eigen keuze dus van CAS.

BE heeft gezegd dat toestemming wordt gevraagd bij de 2° prik; dus bij toestemming komt er dan wel

gepersonaliseerde data in CIMS.

Dat het nog niet bij ons binnenkomt heeft te maken met het feit dat wij hog niet hebben aangegeven waar het

afgeleverd moet worden. Ik heb dit aangekaart. Overigens heeft dit ook te maken met het feit dat we nog

geen besluitvorming hebben over de geanonimiseerde data. Dat is wel aanstaande, alleen heet het nu

‘Procesinformatie Covid-19 vaccinaties’. Ik hoop komende week vaststelling. Dan kan BRBA ook de

aanpassingen doorvoeren.

2. Je geeft aan dat er twijfels getrokken kunnen worden bij de gegevens van EPI. Is de bron voor EPI de SAP

data van het LCC? Zou een reden kunnen zijn dat er verspilling optreed gedurende de stappen bestellen -

ontvangen
- vaccineren in de vorm van: defecten, spillage, “illegaal vaccineren” (het vaccineren van

mensen/vrienden of collega’s die nog niet aan de beurt zijn volgens de vaccinatie strategie) of zelfs diefstal?

Gezien de internationale schaarste, zou dat laatste me namelijk ook niet verbazen.

Reactie IR: voor zover ik weet put EPI uit diverse bronnen, w.o. SAP van LCC, maar ook de echte cijfers van

GGD GHOR. Ik heb nog geen aanwijzing dat er (boze) opzet in het spel is, eerder nonchalance. Maar zeker

weet ik dit ook niet.

Groeten,

Pr CT Covid-19 vaccinatie

Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu

Programma Covid-19 vaccinatie
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